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Gdańsk, 13.06.2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

IV SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. IV sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:00 w czwartek 

13.06.2019 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku). 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady IV sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zapytał, 

czy któraś z osób chce protokołować posiedzenie. Zgłosił się Radny Radosław Nowak, 

któremu powierzono to zadanie. 

4. Rozpoczęto dyskusję nad porządkiem obrad. 

4.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o zmianę 

porządku obrad: pkt 5. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia 

priorytetowych zadań dla Dzielnicy Piecki-Migowo do ujęcia w projekcie budżetu 

Miasta Gdańska na rok budżetowy 2020” zamienić kolejnością z pkt. 7. „Dyskusja 

i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/13/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 07.05.2019 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 

2019”. 

4.2. Głosowano nad zmianą kolejności w porządku obrad na wniosek Radnego Łukasza 

Świackiego. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

4.3. Przyjęto porządek obrad z wprowadzoną zmianą. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”)  

5. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski podziękował Radnej Oldze 

Strojny za przygotowanie protokołu z III sesji. 

5.2. Radny Ryszard Kłos stwierdził, że protokół z III sesji został sporządzony 

szczegółowo, czytelnie i w sposób nie budzący zastrzeżeń. 

5.3. Zatwierdzono protokół z III sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

5.4. Do grona dołączyła Radna Halina Gostomska o godz. 19:08, co miało wpływ 

na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

6. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/13/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 07.05.2019 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

6.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił procedurę naboru 

i weryfikacji wniosków do realizacji na 2019 rok. Przedstawił także swoje 

oczekiwanie, że po dyskusji na dzisiejszej sesji Rada Dzielnicy zarekomenduje 
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listę wniosków do dofinansowania i upubliczni listę zaakceptowanych wniosków 

na stronie internetowej. Podziękował jednocześnie Radnym za duże 

zaangażowanie, pracę w komisjach i zaopiniowanie wniosków w swoich zakresach 

tematycznych. Poinformował, że Zarząd Dzielnicy po zapoznaniu się z wynikami 

opiniowania podjął decyzję o dodatkowej weryfikacji wniosków, które 

nie otrzymały dofinansowania po pierwszym czytaniu i na dodatkowym 

posiedzeniu zaproponował włączenie do dofinansowania kolejne wnioski 

(ostateczna lista wniosków została przekazana Radnym do wiadomości). 

6.2. Po dyskusji porządkującej złożone wnioski, wyjaśnieniach i wstępie 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Łukasza Świackiego rozpoczęto 

procedowanie propozycji Radnych Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków: 

a. wniosek lp. 68 nr 90 rejestru „Kum i kuma – czyli Moniuszko na Morenie” 

– korekta formalna wniosku (zwiększenie kwoty z 3250 zł do 4100 zł) 

b. wniosek lp. 24 nr 18 rejestru „Klub językowy” – propozycja zwiększenia 

kwoty z 10000 zł do 11500 zł 

(13 „za”, 3 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) – przyjęto 

6.3. Do grona dołączyła Radna Jadwiga Szajder o godz. 20:02, co miało wpływ 

na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

6.4. Procedowanie propozycji Radnych Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków (cd.): 

a. wniosek lp. 33 nr 27 rejestru „Zajęcia psychologiczno-rozwojowe” 

– propozycja zwiększenia kwoty z 1500 zł do 2500 zł 

(3 „za”, 5 „przeciw”, 11 „wstrzymujących się”) – odrzucono 

b. wniosek lp. 17 nr 76 rejestru „Rodzinna gra terenowa na Orientację 

Piecki-Migowo – edycja V” – projekt przedstawił Wojciech Suchy z Bractwa 

Przygody Almanak (wnioskodawca), propozycja zwiększenia kwoty z 3000 zł 

do 4000 zł 

(19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) – przyjęto 

c. wniosek lp. 73 nr 61 rejestru „Gorące śniadania dla najuboższych 

mieszkańców dzielnicy Piecki-Migowo wydawane przez zespół charytatywny 

przy parafii Bożego Ciała” – propozycja zwiększenia kwoty z 4000 zł 

do 5000 zł 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) – przyjęto 

d. wniosek nr 110 rejestru „Aktywny senior” – korekta formalna wniosku 

po wyjaśnieniu Radnej Moniki Matwiejszyn, Radny Ryszard Kłos 

zaproponował wylosowanie uczestników do projektu z osób zgłoszonych, 

co zyskało akceptację Radnych 

e. wniosek „Nasza mała Ojczyzna – chór dla Niepodległej – wyjazd chóru 

Cantores Minores Gedansenses i mieszkańców do Pucka” – propozycja 

dodania wniosku (nie był zgłoszony w terminie) na kwotę 3600 zł 

(4 „za”, 8 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”) – odrzucono 

6.5. Radny Dariusz Wilczyński opuścił obrady o godz. 21:00, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji. 
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6.6. Procedowanie propozycji Radnych Dzielnicy dotyczących poszczególnych 

wniosków (cd.): 

a. wniosek lp. 21 nr 83 rejestru „Dzielnicowy Nordic Walking” – propozycja 

odrzucenia wniosku w całości 

(12 „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się”) – przyjęto 

b. wniosek lp. 20 nr 82 rejestru „Intensywny kurs samoobrony dla kobiet, 

mieszkanek dzielnicy Piecki-Migowo” – propozycja zmniejszenia kwoty 

z 4000 zł do 3000 zł 

(4 „za”, 9 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) – odrzucono 

c. wniosek lp. 92 nr 101 rejestru „Poprawa komfortu pieszych w dzielnicy 

Piecki-Migowo” – propozycja przyjęcia wniosku w kwocie 15424,12 zł 

(10 „za”, 4 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się”) – przyjęto 

d. wniosek lp. 65 nr 87 rejestru „Zajęcia plastyczne dla dzieci” – propozycja 

obniżenia kwoty z 2000 zł do 1000 zł 

(8 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) – odrzucono 

6.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zaproponował modyfikację 

kwot przeznaczonych dla poszczególnych kategorii wniosków w projekcie uchwały 

tak, aby dostosować je do zmian w rejestrze wniosków budżetowych 

wprowadzonych podczas sesji oraz zaproponował przeniesienie kwoty pozostającej 

w rezerwie budżetowej do kategorii „Infrastruktura i zagospodarowanie 

przestrzenne”: 

„6. Sport i rekreacja – 65 962 zł 

7. Edukacja i kultura – 85 000 zł 

8. Zdrowie i sprawy społeczne – 45 000 zł 

9. Bezpieczeństwo i ochrona środowiska – 95 000 zł 

10. Infrastruktura i zagospodarowanie przestrzenne – 158 000 zł 

11. Festyny na terenie dzielnicy – 15 000 zł” 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”) – przyjęto 

6.8. Podjęto Uchwałę Nr IV/14/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr III/13/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 07.05.2019 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych 

do Budżetu Obywatelskiego 2020. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały 

i po krótkiej dyskusji nastąpiło głosowanie. 

7.2. Radny Kazimierz Mechowski opuścił obrady o godz. 21:42, co miało wpływ 

na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

7.3. Podjęto Uchwałę Nr IV/15/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2020. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) – w głosowaniu nie wzięła udziału 

Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik 
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8. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia priorytetowych zadań dla Dzielnicy 

Piecki-Migowo do ujęcia w projekcie budżetu Miasta Gdańska na rok budżetowy 2020. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zreferował temat uchwały. 

8.2. W trakcie dyskusji uzupełniono zaproponowane propozycje o pkt. „Dokończenie 

budowy placu zabaw przy ul. Wyrobka/Czecha”, który dodano w §1. 

8.3. Podjęto Uchwałę Nr IV/16/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

określenia priorytetowych zadań dla Dzielnicy Piecki-Migowo do ujęcia 

w projekcie budżetu Miasta Gdańska na rok budżetowy 2020. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie określenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż poszczególnych 

rodzajów napojów alkoholowych, przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak 

i poza miejscem sprzedaży dla terenu miasta Gdańska. 

9.1. Radny Radosław Nowak zreferował temat projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

i zaproponował wydanie pozytywnej opinii przez Radę Dzielnicy. 

9.2. Podczas dyskusji dodano §2 o następującej treści: „Jednocześnie wnioskujemy 

o zwiększenie minimalnej odległości punktów sprzedaży alkoholu od miejsc 

chronionych (np. placówek oświatowych).” 

9.3. Podjęto Uchwałę Nr IV/17/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż poszczególnych rodzajów napojów 

alkoholowych, przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jak i poza 

miejscem sprzedaży dla terenu miasta Gdańska. 

(15 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

10.1. Do składów osobowych Komisji zgłosiły się: 

a. Radna Halina Wojnicz do Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

b. Radna Ewa Ostapska do Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

c. Radna Aneta Kramek do Komisji Infrastruktury i Zagospodarowania 

Przestrzennego 

10.2. Podjęto Uchwałę Nr IV/18/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniająca 

Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

11. Dyskusja na temat zasadności powołania Komisji Strategii i Budżetu Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

11.1. Po krótkiej dyskusji Radni stwierdzili, że na ten moment nie ma potrzeby 

powoływania takiej Komisji. 

11.2. Radna Katarzyna Dominiak opuściła obrady o godz. 22:04, co miało wpływ 

na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 
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12. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki oraz Radny Grzegorz 

Giżewski przedstawili zrealizowane wydarzenia z udziałem Rady Dzielnicy 

do chwili obecnej. Zgłoszono także zasadność zapytania wnioskodawcy projektu 

o całkowitą kwotę wartości zadania, aby zobaczyć rzeczywisty udział środków 

Rady Dzielnicy w realizowanej inicjatywie. 

12.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował o możliwości 

przeniesienia niewykorzystanych środków budżetowych (dot. tylko projektów 

inwestycyjnych) na kolejny rok. 

13. Komunikaty i wolne wnioski. 

13.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski podziękował Radnym, 

którzy licznie byli obecni na wydarzeniach współorganizowanych przez Radę 

Dzielnicy w ostatnich tygodniach. 

13.2. Przeprowadzono dyskusję na temat komentarzy i odpowiedzi mieszkańcom 

pod postami umieszczanymi na profilu Facebook – propozycja zaproszenia 

bardziej aktywnych mieszkańców na dyżury radnych. 

13.3. Radni Monika Matwiejszyn i Ryszard Kłos zawnioskowali o większą współpracę 

Zarządu Dzielnicy z Przewodniczącymi Komisji oraz bieżącego konsultowania 

potencjalnych problemów. 

13.4. Radna Halina Wojnicz zawnioskowała, aby Rada Dzielnicy złożyła do Miasta 

wniosek o przygotowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla całej Dzielnicy lub konkretnych obszarów Dzielnicy. 

13.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zaproponował, aby Komisja 

Infrastruktury i Zagospodarowania Przestrzennego wybrała obszary Dzielnicy, 

które jej zdaniem są priorytetowe do objęcia miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego, a następnie będzie to procedowane podczas 

sesji Rady Dzielnicy. 

13.6. Radna Halina Gostomska zgłosiła prośbę o wsparcie mieszkańców ul. Belgradzkiej 

po ostatnich ulewach. Mieszkańcy przyjdą na kolejny dyżur radnych, aby ustalić 

możliwości współpracy przy próbie rozwiązania problemu. 

14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady IV sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 22:35. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie wniosków do budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 2019. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Radosław Nowak 


